
Vážená paní magistro,

Děkuji za odpověď, která je sice jasná, nicméně nijak neřeší problém. Kdo jiný, než Ministerstvo

zdravotnictví ( byť samozřejmě ne v souvislosti se zákonem 106/99) by měl řešit naprosto

neakceptovatelné objednací lhůty ve FNO a nejen tam, v důsledku čehož se kompenzační pomůcky

stávají nedostupnými ?? Jde nejen o dostupnost potřebné pomůcky. Věc má i ekonomický aspekt,

kdy běží záruční doba předmětu ( sluchadlu), který není možné používat a to pouze a jedině v

důsledku špatného předpisu ( vámi citované vyhlášky, kdy si skutečně neumím představit, jak bych

při použití rozumu průměrného člověka asi ohrozila sluchadlem své zdraví nebo život, ledaže bych je

snad spolkla) a systémových chyb v organizaci činnosti, v tomto případě provozu ordinací)

zdravotnických zařízení . Pokud by tyto fungovaly řádně, nebyl by takovým problémemmezičlánek ,

kterým je ordinace lékaře, mezi objednatelem a zhotovitelem pomůcky.

Sdělte mi prosím na koho se v této věci v rámciMinisterstva zdravotnictví tedy obrátit. Dále pak

prosím o informaci kdo je konkrétně autorem Vyhlášky

62/2015 resp. na základě čí aktivity byla sluchadla zařazena mezi pomůcky ohrožující zdraví a život.

Ráda bych se nechala vysvětlit, jak jemožné poškození zdraví sluchadlem dosáhnout.

Předpokládám, že obě otázky jemožné jednoznačně zodpovědět.


